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Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

 

Zasedání Školské rady číslo: 5 

Datum konání: 14. 6. 2016  

Za zřizovatele byli přítomni:  

Mgr. Josef Smékal 
Bc. Eva Veverková  

 
Za zástupce rodičů byli přítomni:  

MUDr. Šárka Dolníčková 
Dan Petřivalský 
Helena Veverková 
 
Za pedagogické pracovníky byli přítomni:  

Ing. František Pokorný 
PaedDr. Jaroslava Kroupová  
Mgr. Pavla Šoltésová 
 
Omluveni: 

Mgr. Jaroslav Světlík 
 

Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání ŠR  
2. Schválení programu zasedání 
3. Určení zapisovatele a ověřovatele (zapisovatel Mgr. Josef Smékal, ověřovatel Ing. Pokorný) 
4. Schválení dodatku č. 2 k ŠVP   
5. Koncepce školy – seznámí ředitel školy 
6. Diskuse 
7. Stanovení termínu další schůzky (říjen 2016) 

ad 1-3) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin předsedou Ing. Pokorným, který přivítal všechny 
přítomné, konstatoval, že je přítomno 8 členů ŠR a rada je tudíž usnášeníschopná. Poté seznámil 
s návrhem programu zasedání, který byl jednohlasně schválen. Zapisovatelem byl navržen Mgr. Josef 
Smékal, ověřovatelem zápisu Ing. František Pokorný, předseda nechal o návrhu hlasovat, tento byl 
jednomyslně přijat.  
 
ad 4) Schválení dodatku č. 2 k ŠVP  

Předkládaný Dodatek č. 2 k ŠVP ROScestník byl všem členům školské rady zaslán v předstihu 
v elektronické podobě, proto byli s jeho obsahem obeznámeni a po krátké diskusi byl jednomyslně 
schválen s připomínkou, aby práce s nadanými žáky nebyla zaměřena pouze na „humanitní směr“, ale 
byla také směrována do technických předmětů a předmětů IT. 
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ad 5) Koncepce školy  

Všem členům školské rady byl v předstihu zaslán návrh koncepce rozvoje školy v elektronické 
podobě. Pan ředitel školy tento materiál předkládá školské radě k diskuzi a návrhům na doplnění. 
Předkládaný návrh vychází z koncepce, kterou předložil v rámci konkurzního řízení na ředitele školy 
v roce 2012 a je upraven po diskuzi s pedagogickými pracovníky. 
V diskuzi se členové školské rady zajímali o e-learnigový portál školy, jeho aktuální využití. Pan ředitel 
vyzval členy školské rady k případným námětům na úpravu této střednědobé koncepce. Náměty lze 
zasílat elektronickou formou na adresu školy. 
 
ad 6) Diskuse: 

 PaedDr. Jaroslava Kroupová – informovala školskou radu o výsledku zápisu žáků do 1. r., 
celkově by mělo nastoupit do 1.r. 74 žáků, jejich rozdělení do tříd bude 2x25 a 1x24. Jedna 
třída bude mít výuku matematiky založenou na metodě Hejného. Škola se již na tuto změnu 
připravuje, navázala kontakt a spolupráci se ZŠ Letovice, kde s touto metodou mají již dobré 
zkušenosti. V diskuzi na téma výuky matematiky byla probírána problematika případného 
přestupu žáků v rámci ročníku do jiné třídy a klady a zápory výuky „klasickou formou“ 

 Ing. František Pokorný – informoval školskou radu o účasti na konferenci technického 
vzdělávání a záměru povinné maturity z matematiky na všech SŠ – proběhla diskuze na téma 
maturity matematiky na různých typech středních škol 

 Pan Dan Petřivalský – vznesl dotaz, zda není pro žáky se specifickými vzdělávacími potřebami 
nějak zohledňován jejich hendikep při hodnocení „celohodinových“ (čtvrtletních, pololetních) 
písemných prací – pokud žáci mají své specifické vzdělávací potřeby potvrzeny PPP, je jim 
stanoven individuální vzdělávací plán a jeho součástí jsou také metody hodnocení výsledků 
písemných, praktických a slovních dovedností a doporučení všem učitelům k zohlednění 
hodnocení 

 
ad 7) Stanovení termínu další schůzky   
Termín dalšího zasedání školské rady byl stanoven na 4. 10. 2016 v 15 hod., materiály k prostudování 
budou zaslány elektronicky s nejméně týdenním předstihem. 
Jednání bylo ukončeno v 16:15 hod.  
 
 
Zapsal:  Josef Smékal  
Zápis ověřil:  František Pokorný 
 


